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                            Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Závadka dňa 2.9.2024 

Pani starostka privítala poslancov  na  zasadnutí obecného zastupiteľstva. Skonštatovala, že sú 

prítomní 5 poslanci, a preto je  zasadnutie uznášania schopné. 

 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie 

- určenie overovateľov 

- určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ. 

3. Podpora formou dotácie pre oblasť: Rozvoj odpadového a obehového hospodárstva.  

4. Rekonštrukcia verejného osvetlenia -  vypracovanie projektovej dokumentácie. 

5. Návrh na zvýšenie príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov v MŠ – dodatok č. 3 

k VZN č. 3/2019 . 

6. Vypracovaná projektová dokumentácia na rekonštrukciu KD 

7. Podujatia organizované obcou na rok 2024 - prehodnotenie 

8. Rôzne. 

9. Návrh na uznesenie. 

10. Záver      

 

 

Za program zasadnutia, podľa programu uvedenom v pozvánke: 

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Za zapisovateľku určila Bc. Viktóriu Timkovú 

Za overovateľov zápisnice  určila p. Juraja Gašpara a p. Jána Semka 

  Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

Schvaľuje 

program zasadnutia, zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 

 

bod programu č. 2: Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

Pani starostka konštatovala, že uznesenia prijaté na zasadnutiach obecného zastupiteľstva sa plnia priebežne.  

Bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov berie na vedomie správu o plnení uznesení. 

 

 

bod programu č. 3:  Podpora formou dotácie pre oblasť: Rozvoj odpadového a obehového 

hospodárstva 

Pani starostka oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o výzve - Environmentálny fond zverejnil 

špecifikáciu činností na rok 2024 pre oblasť C - Rozvoj odpadového a obehového hospodárstva (činnosti C1 

až C4).Termín na predkladanie žiadostí je do 2.9.2024. Aj naša obe sa zapojila a dňa 19.8.2024 zaslala žiadosť 

o podporu formou dotácie na oblasť Činnosť C1 (výška dotácie je max 150.000 EUR): 

Na nákup traktora a nákup príslušenstva k traktoru (len v kombinácii s  aktivitou č. 1, konkrétne: 

Príves, čelný nakladač, prídavné zariadenie – lopata, paletizačné vidly, 2 druhy mulčovačov, a štiepkovač, 

všetko v hodnote 136 368 eur s DPH. Spolufinancovanie je vo výške 1 percenta.  

Bez pripomienok poslancov obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

Berie na vedomie informáciu o zaslaní Žiadosti o podporu formou dotácie na oblasť  

Činnosť C1 (výška dotácie max 150.000 EUR), konkrétne na nákup traktora a príslušenstva k traktoru 

(príves, čelný nakladač, prídavné zariadenie – lopata, paletizačné vidly, 2 ks mulčovač, a štiepkovač) spolu 

v hodnote 136 368 eur s DPH. 

 

bod programu č. 4:  Rekonštrukcia verejného osvetlenia -  vypracovanie projektovej dokumentácie. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 27.5.2024 poslanci obecného zastupiteľstva uznesením č. 23/2024 

schválili rekonštrukciu verejného osvetlenia. K tejto rekonštrukcii  je potrebné vypracovanie projektovej 

dokumentácie. Pani starostka informovala poslancov obecného zastupiteľstva o  vykonaní  prieskum trhu za 

účelom nájsť dodávateľa. Oslovila  týchto zhotoviteľov projektovej dokumentácie: Východoslovenská 

distribučná Košice , epMP Vranov nad Topľou a EL PRO KAN, Vranov nad Topľou.  

Cenové ponuky boli predložené nasledovne: 

VSD – 1 650 eur bez DPH, epMP – 2 500 eur bez DPH a EL PRO KAN – 950 eur bez DPH. Najnižšiu cenovú 

ponuku  predložila firma EL PRO KAN, s.r.o, Štefánikova 212/181, Vranov nad Topľou, ktorá by sa mala 

poveriť vypracovaním projektovej dokumentácie na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obce Závadka. 

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

schvaľuje firmu EL PRO KAN, s.r.o, Štefánikova 212/181, Vranov nad Topľou ako dodávateľa na 

vypracovanie  projektovej dokumentácie na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obce Závadka. 
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bod programu č. 5:  Návrh na zvýšenie príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov 

v MŠ – dodatok č. 3 k VZN č. 3/2019 . 

Dňa 2.8.2024 bol do podateľne obecného úradu v Závadke prijatý návrh p. riaditeľky Materskej školy v 

Závadke  na zvýšenie príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov v Materskej škole 

z doterajších 10 eur na výšku 20 eur.  V návrhu bolo uvedené, že tieto prostriedky sa využívajú na nákup 

hygienických, čistiacich, kancelárskych, výtvarných potrieb a veci na výzdobu Materskej škole. Pani starostka 

vypracovala dodatok č. 3 k VZN č. 3/2019 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v Materskej škole a školskom zariadení v zriaďovacej pôsobnosti Obce Závadka, s ktorým 

oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva. Poslancom sa nepozdával prudký nárast poplatku 

z doterajších 10 eur na čiastku 20 eur na mesiac a neupravovanie jeho výšky v priebehu predošlých rokov. 

Brali do úvahy aj iné poplatky spojené so stravovaním detí v škôlke, či počtom súrodencov a pod. Dospeli 

k vzájomnej zhode určenie poplatku vo výške 15 eur. 

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

schvaľuje  Dodatok č. 3 k VZN č. 3/2019 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v MŠ a školskom zariadení v zriaďovacej pôsobnosti Obce Závadka  s upraveným znením 

-  poplatok vo výške 15 eur .  

 

bod programu č. 6:  Projektová dokumentácia na rekonštrukciu KD 

Pani starostka informovala poslancov obecného zastupiteľstva o vypracovanej projektovej dokumentácii 

Roľnícky kultúrny dom č.101 a  prebiehajúcej príprave a kompletizácii materiálov potrebných k podaniu 

žiadosti o stavebné povolenie. Poslanci obecného zastupiteľstva mali k nahliadnutiu výtlačok spracovanej 

projektovej dokumentácie. Poslanci sa zaujímali o strechu, ktorá je v dosť poškodenom stave a jej 

rekonštrukcii, o prípadných rekonštrukčných prácach  na kultúrnom dome. Pani starostka vysvetlila podstatu 

rekonštrukcií aj po častiach tak , aby to vyhovovalo podmienkam a výzvam pri požadovaných dotáciách 

a prípadne výške spolufinancovania zo strany obce. 

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov   

berie na vedomie správu o vypracovaní projektovej dokumentácie na rekonštrukciu KD. 
 

bod programu 7: Podujatia organizované obcou na rok 2024 – prehodnotenie 

Pani starostka informovala poslancov o pripravovaných akciách - 5. decembra 2024 (štvrtok) sa bude ako 

obvykle konať Mikuláš. Výdavky na realizáciu tejto akcie predpokladajú vo výške  2000 eur. Akcia by sa 

konala na parkovisku pred obecným úradom, zabezpečil by sa program pre deti a občerstvenie ako po minulé 

roky. Poslankyňa Martina Berešová navrhla, aby sa nasledujúci rok upustilo od takého to typu programu 
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a radšej by sa chodilo od domu k domu a mikulášske darčeky by si deti prevzali priamo  od Mikuláša  pri 

svojich obydliach.  

Pani starostka  navrhla, aby sme tento rok  zakúpili poukážky pre seniorov s trvalým pobytom na území obce 

Závadka vo výške 10 eur. Poslanci nemali námietky. 

Pani starostka bola oslovená zástupkyňou Jednoty dôchodcov Závadka  s požiadavkou, aby im obec 

zorganizovala a finančne zabezpečila spoločenskú akciu Deň úcty k starším. Pani starostka navrhla túto akciu  

zabezpečiť prostredníctvom cateringovej spoločnosti. s tým, že by sa  oslovili seniorov, ktorí budú mať záujem 

o túto akciu.  Svoju účasť by  nahlásili u pani predsedníčky Jednoty dôchodcov Závadka alebo na obecnom 

úrade. Predpokladaný náklad  tejto akciu na osobu bude minimálne 10 eur.  

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

  

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Závadke v zmysle § 11 ods. 4 písm. g/ zákona č. 369/90 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

a) schvaľuje náklad na realizáciu spoločenskej akcie Mikuláš vo výške  maximálne 2 000 eur. 

b) schvaľuje zakúpenie poukážok pre seniorov s trvalým pobytom v obci Závadka na nákup tovaru 

v hodnote 10 eur 

c) schvaľuje  realizáciu spoločenskej akcie Deň úcty k starším 

 

bod programu č. 8:  Rôzne 
Z dôvodu zlúčenia firiem Fúra a Kosit, bolo na obec avizované, že dôjde k výraznému nárastu cien za 

likvidáciu komunálneho zmesového odpadu ,a preto bude do budúcna nutné vypracovať nové VZN 

o poplatkoch za odpad. Mohlo by sa uvažovať o vážení odpadu, a je vedomosť o tom , že takúto službu Kosit 

ponúka,  ale sú s tým  spojené výdavky na zabezpečenie tejto formy zberu. To znamená zakúpenie čipov na 

označenie kuka nádob, pravdepodobne aj potrebného softwaru. Toto opatrenie by sa zaviedlo pravdepodobne 

až v roku 2026. Pre rok 2025 navrhla pani starostka znížiť frekvenciu vývozu zmesového komunálneho 

odpadu na 1 x za 3 týždne. Tým by sa dalo   motivovať obyvateľov k efektívnejšiemu triedeniu odpadov. Za 

rok 2023 sme mala obec Závadka celkovú vytriedenosť na úrovni 47,04 percent, čo je síce viac ako po minulé 

roky, ale  čím vyššie percento vytriedeného odpadu, tým nižší poplatok za uloženie zmesového komunálneho 

odpadu. Od 1.1.2025 má obec povinnosť zbierať a triediť aj textil. 

 

Bod programu č. :  Návrh na uznesenie  

Pani starostka poprosila pani  poslankyňu Berešovú, aby prečítala návrh na uznesenie  

Hlasovanie: 

Za: 5 Martina Berešová,Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, 

Ján Semko, Juraj Gašpar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Pani starostka poďakovala prítomným poslancom a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva v Závadke.  

 

Prítomní poslanci:  Radka Mihóková, Ľubomíra Hurová, Martina Berešová, 
                              Ján Semko , Juraj Gašpar 
Neprítomní:  
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Verejnosť: Ľudmila Gubíková 

 

Pani starostka poďakovala prítomným poslancom a ukončila zasadnutie OZ  

 

Overovatelia zápisnice: Ján Semko  podpísal 02.09.2024 

                                       Juraj Gašpar podpísal 02.09.2024  

Zapísala: Bc. Viktória Timková                                                             

  

  

  V Závadke 02.09.2024                                                                podpísala 02.09.2024 

                                                                                                               Jana Dziaková 

                                                                                                               starostka obce     

 

 


